

Curriculum Vitae (CV)



- **Personal Information:**

- Name: Ahmad Issa Salman
- E-mail ahmadsal2@yahoo.com
- Mobile: 0944805240
- Languages: English

- **Education and Academic Background:**

- PhD. in Business Administration - Hospital management Ain Shams University / Egypt Cairo 2005-2009
- Master in Business Administration - Hospital management Ain Shams University / Egypt Cairo 2002-2004
- Diploma of Higher Studies Business Administration Damascus University 1996-1997
- Bachelor's degree in Economics / Business Administration, Tishreen University, Syria, 1995

- **Academic degrees and administrative tasks:**

- National trainer at the Center for Strategic Health Studies CSHS, Dep. Health Systems Management \Hospital Management Unit. Ministry of Health Damascus. from 2009 to date.
- Head of the Examination Division, Faculty of Pharmacy, Andalus University 2013
- Head of the Quality Office at the Maternity and Children Hospital in Lattakia 2017, Head of Planning and Statistics Department, Baniyas Hospital, 2015
- Lecturer at the Higher Institute for Administrative Development, University of Damascus, 2009-2011.
- Lecturer at the Faculty of Business Administration at the Syrian Private University, 2010.

- **Publications and Scientific Work:**

- Master's thesis entitled " The Impact of Job Stress on Organizational Commitment With an Application on Ain Shams University Hospitals" 2004
- PhD thesis entitled " A Proposed Model for the Relationship between Knowledge Management and Intellectual Capital in the Hospitals Sector" 2009
- Participant in a number of scientific conferences in hospital management.

- **Vision:**

- Whatever a person has of character, even if he thinks it is hidden from people, it will be known.

سيرة ذاتية (CV)



• المعلومات الشخصية:

- الاسم: أحمد عيسى سلمان
- البريد الإلكتروني: ahmadsal2@yahoo.com
- الهاتف المحمول: 0944805240
- اللغات: الانكليزية

• المؤهلات والشهادات العلمية:

- دكتوراه الفلسفة في إدارة الأعمال / إدارة مستشفيات من جامعة عين شمس، مصر، 2009
- ماجستير في إدارة الأعمال / إدارة مستشفيات من جامعة عين شمس، مصر، 2004
- دبلوم الدراسات العليا في إدارة الأعمال من جامعة دمشق سوريا، 1997
- إجازة في الاقتصاد/ إدارة أعمال من جامعة تشرين سوريا، 1995

• الدرجات العلمية والمهام الادارية:

- مدرب وطني في مركز الدراسات الاستراتيجية الصحية قسم إدارة النظم الصحية وحدة إدارة المستشفيات بوزارة الصحة منذ 2009 وحتى تاريخه،
- مدرس في جامعة الأندلس منذ 2013 وفي كلية إدارة المشافي منذ تأسيسها وحتى تاريخه،
- رئيس شعبة الامتحانات كلية الصيدلة بجامعة الأندلس 2013،
- رئيس مكتب الجودة بمشفي التوليد والأطفال باللاذقية 2017، رئيس دائرة التخطيط والإحصاء بمشفي بانياس 2015
- مدرس في المعهد العالي للتنمية الإدارية بجامعة دمشق 2009-2011،
- مدرس في كلية إدارة الأعمال في الجامعة السورية الخاصة، 2010

• النشر والأعمال العلمية:

- اطروحة الماجستير بعنوان "تأثير الضغوط الوظيفية على الانتماء التنظيمي بالتطبيق على مستشفيات جامعة عين شمس"
- اطروحة الدكتوراه بعنوان "نموذج مقترح للعلاقة بين إدارة المعرفة ورأس المال الفكري في قطاع المستشفيات"
- مشارك في عدد من المؤتمرات العلمية في إدارة المشافي

• الرؤية:

وَمَهْمَا تَكُنْ عِنْدَ امْرِئٍ مِنْ خَلِيقَةٍ وَإِنْ خَالَهَا تَخْفَى عَلَى النَّاسِ تُعَلِّمُ